




**REGISTRATION IS NOW OPEN FOR EMERGING TRENDS IN MATERIEL MANAGEMENT SYMPOSIUM (DECEMBER 5TH) AND EMERGING TRENDS IN PROCUREMENT SYMPOSIUM (DECEMBER 12TH)!**

**REGISTER EARLY AND TAKE ADVANTAGE OF OUR SPECIAL "EARLY BIRD" PRICING!**

We are excited to announce that this December we will be hosting two virtual Symposiums on Emerging Trends - ***Emerging Trends Symposium in Materiel Management*** and ***Emerging Trends Symposium in Procurement***. What a wonderful way to wrap up 2023! These events will present a great opportunity for professionals across Canada to get together and to learn more about trends that shape (or will shape!) our daily work requirements. Both events are packed with meaningful content that will sure to assist you as you set your future direction and priorities, and help you connect with your communities while making you feel energized, informed, and **ready to make a difference in 2024!**




**Emerging Trends in Materiel Management Symposium** will take place virtually on **December 5th**.

Note that "Early Bird" registration ends on **November 10th!**

[Preliminary Agenda](#)

[Registration Form](#)



**Emerging Trends Symposium in Procurement** will take place virtually on **December 12th**.

Note that "Early Bird" registration ends on **November 17th!**

[Preliminary Agenda](#)

[Registration Form](#)

Register Online

Partnership Opportunities

Register Online

Partnership Opportunities

### **PARTNER WITH US!**

Partnering with CIPMM means more than just making right contacts, it also means leadership and alliance with CIPMM in helping us deliver our mission to advance and promote professionalism and effectiveness, to advocate for recognition and engage capacity building, and to serve as a forum for information and best practices.

Our partners are integral to providing delegates with a first-class event, allowing to explore new ideas, to hear from top-notch experts and to connect with colleagues. We would love to welcome back our long-term partners!

**There are various ways to be involved.** Take a look at our partnership package and experience the power of partnering with CIPMM! Our partnership packages are designed to provide a solid platform to help you stand out and make an impact.

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more information.

**ÉVÈNEMENT VIRTUEL**

Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel  
Canadian Institute for Procurement and Material Management

**Symposium sur les tendances émergentes en gestion du matériel**  
5 décembre 2023

**Symposium sur les tendances émergentes en approvisionnement**  
12 décembre 2023

**ÉVÈNEMENT VIRTUEL**

**LES INSCRIPTIONS SONT MAINTENANT OUVERTES POUR LE SYMPOSIUM SUR LES TENDANCES ÉMERGENTES DE LA GESTION DU MATÉRIEL (5 DÉCEMBRE) ET LE SYMPOSIUM SUR LES TENDANCES ÉMERGENTES DANS L'APPROVISIONNEMENT (12 DÉCEMBRE) !**

**INSCRIVEZ-VOUS TÔT ET PROFITEZ DE NOTRE TARIF SPÉCIAL "EARLY BIRD" !**

Nous sommes ravis d'annoncer qu'en décembre prochain, nous organiserons deux symposiums virtuels sur les tendances émergentes : **le symposium sur les tendances émergentes en matière de gestion du matériel** et **le symposium sur les tendances émergentes en matière d'approvisionnement**. Quelle merveilleuse façon de conclure 2023 ! Ces événements constitueront une excellente occasion pour les professionnels de

partout au Canada de se réunir et d'en apprendre davantage sur les tendances qui façonnent (ou façonneront !) nos exigences de travail quotidiennes. Les deux événements regorgent de contenu significatif qui vous aidera certainement à définir votre orientation et vos priorités futures, et vous aidera à vous connecter avec vos communautés tout en vous faisant sentir énergique, informé et **prêt à faire une différence en 2024 !**



Le symposium sur les **tendances émergentes en matière de gestion du matériel** aura lieu virtuellement le 5 décembre.

Notez que les inscriptions « Early Bird » se terminent le **10 novembre !**

[Ordre du jour préliminaire](#)

[Formulaire d'inscription](#)

[Inscrivez-vous en ligne](#)

[Opportunités de partenariat](#)



Le symposium sur les **tendances émergentes en matière d'approvisionnement** aura lieu virtuellement le 12 décembre.

Notez que les inscriptions « Early Bird » se terminent le **17 novembre !**

[Ordre du jour préliminaire](#)

[Formulaire d'inscription](#)

[Inscrivez-vous en ligne](#)

[Opportunités de partenariat](#)

### **PARTENAIRE AVEC NOUS!**

Un partenariat avec l'ICAGM signifie plus que simplement établir de bons contacts, cela signifie également un leadership et une alliance avec l'ICAGM pour nous aider à remplir notre mission de faire progresser et de promouvoir le professionnalisme, pour plaider pour la reconnaissance et engager le renforcement des capacités et servir de forum pour l'information et les meilleures pratiques.

Nos partenaires sont essentiels pour offrir aux délégués un événement de première classe, permettant d'explorer de nouvelles idées, d'entendre des experts de premier ordre et de se connecter avec des collègues. Nous serions ravis d'accueillir à nouveau nos partenaires de longue date!

**Il existe différentes manières de s'impliquer.** Jetez un œil à notre offre de partenariat et découvrez la puissance d'un partenariat avec l'ICAGM! Nos packages de partenariat sont conçus pour fournir une plate-forme solide pour vous aider à vous démarquer et à avoir un impact.

Communiquez avec **le secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | 401-1505 Laperriere  
Avenue, Ottawa, K1Z 7T1 Canada

[Unsubscribe sarah.zraggen@thewillowgroup.com](mailto:sarah.zraggen@thewillowgroup.com)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [admin@cipmm-icagm.ca](mailto:admin@cipmm-icagm.ca) powered by



Try email marketing for free today!